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VERSLAG 
 

Notulen van : Bestuurlijk afstemmingsoverleg Oekraïne 

Verslagnummer : 8 

Gehouden op : Donderdag 24 juni 2022 10:00 – 11:00 uur 

Plaats : Digitaal MS Teams 

Voorzitter : Ahmed Marcouch  

Genotuleerd door : 

 

Verder aanwezig Afwezig met kennisgeving 

Jan Luteijn, wnd. burgemeester Barneveld  

Huub Hieltjes, burgemeester Duiven  

René Verhulst, burgemeester Ede 
Nelly Kalfs, burgemeester Lingewaard 
Gerard Renkema, burgemeester Nijkerk 

Patricia Hoytink, burgemeester Overbetuwe  

Agnes Schaap, burgemeester Renkum 
Carol van Eert, burgemeester Rheden 
Ester Weststeijn, burgemeester Rozendaal 
Floor Vermeulen, burgemeester Wageningen 
Arend van Hout, burgemeester Westervoort 

Luciën van Riswijk, burgemeester Zevenaar 

Anton Slofstra, directeur brandweer/operationeel leider 

 

Loes van der Meijs, burgemeester Doesburg  

Wimar Jaeger, wnd. burgemeester Scherpenzeel  
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De instroom blijft toenemen. Dagelijks is het een uitdaging om Ter Apel binnen de perken te houden. We 
hopen op korte termijn rust in het geheel. De crisissituatie moet niet te lang duren, maar structureel  
andere oplossingen moet je wel kunnen vinden. Het verhogen van CNO voor asielzoekers van 600 naar 
900 voor 4 veiligheidsregio’s gedurende twee weken blijkt toch nog niet voldoende. Bovendien is de 
opvang van korte duur, dus ze gaan snel weer terug naar Ter Apel. De heer  is blij met wat er 
gepresteerd wordt, maar er moet nog meer gerealiseerd worden. 
Hij is ook blij met Gelderland-Midden waarin gezocht wordt naar permanente opvang. Dit gebeurt 
momenteel op een aantal plaatsen zoals onder andere Barneveld, Ede, Arnhem, Duiven en Zevenaar.  
Mensen die nareizen (bv gezinshereniging) moeten zich melden in Zevenaar. Hiervoor is de COA op zoek 
naar de mogelijkheid om meer mensen rondom Zevenaar te kunnen huisvesten. Dit lijkt nu tijdelijk gelukt 
te zijn in overleg met Zevenaar en Duiven. Dit moet nog gecommuniceerd te worden en is nu dus nog 
vertrouwelijk. 
 
Afgesproken wordt dat de aanpak en structuur van deze crisis geactualiseerd wordt. Dit zal begin 
volgende week gebeuren. 
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